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پرســـپولیس در ادامه فصل نقل و انتقالات تابســـتانی همچنان مشغول مذاکره 
بـــا بازیکنـــان مدنظرش برای فصل آینده اســـت. اگر در نظر بگیریم فصل جدید 
رقابت های لیگ برتر در تاریخ 25 مردادماه آغاز خواهد شـــد، باید گفت شـــرایط 
سرخپوشان اصلا مناسب نیست و این تیم باید هرچه زودتر لیست خود را تکمیل 
و نفرات مدنظرش را جذب کند. پیش بینی می شد سرخپوشان که در برنامه اولیه 
قرار بود از دهم تیر ماه استارت بزنند، حداقل با یک هفته تاخیر این کار را انجام 
دهند اما با وجود جلو افتادن تقویم مسابقات لیگ این تیم حتی قصد ندارد این 
هفته استارت بزند. هفته دیگر نیز روزهای تاسوعا و عاشورای حسینی را در تقویم 
داریم و در چنین شـــرایطی باید پرســـپولیس با گاریدو از شـــنبه استارت زده و در 

میانه های هفته دو روز تمریناتش را تعطیل کند. 

گاریدو خوب توجیه شده بود!
سرمربی پرسپولیس روز گذشته در اولین نشست خبری خود شرکت کرد و یکی 
دو ساعتی پاسخگوی خبرنگاران بود. سوالاتی که از این مربی شد بیشتر پیرامون 
شـــناختش از فوتبال ایران و اینکه به چه شـــکل می خواهد تیمی خوب را برای 
فصل بعد راهی لیگ برتر و لیگ نخبگان کند، بود. نکته جالب اینکه گاریدو 
در پاسخ به همه سوالات خیلی محتاط بود و حرف های تکراری می زد. درواقع 
به نظر می آمد او قبل از نشســـت خوب توجیه شـــده بود که وارد حاشـــیه نشـــده و 
همه تصمیمات مهم در فصل نقل و انتقالات را به باشگاه بسپارد. در این بین 
تعدادی از خبرنگاران سعی زیادی کردند تا سرمربی اسپانیایی را به چالش ببرند 
اما او خیلی خونسرد و بدون کوچک ترین واکنش هیجانی همچنان اصرار داشت 
باشگاه تصمیمات اصلی در مورد رفت وآمد بازیکنان را می گیرد و او فقط نظرش 
را به باشگاه خواهد داد. نوع صحبت های گاریدو تا آنجا پیش رفت که در خاتمه 
کنفرانس یکی از خبرنگاران به این مربی گفت اگر قرار باشد با حواشی و روزهای 
سخت پرسپولیس هم به این شکل رفتار کند قطعا در این تیم موفق نخواهد شد. 

از رامین استقبال خوبی نشد
باشـــگاه پرســـپولیس شـــب قبل از نشســـت خبری با پخش یک کلیپ، خبر از 
اتفاقات خوب برای این تیم و هوادارانش داد. نوع تبلیغ باشگاه با این جمله که 
با تو آغاز می شود، این پیام را داشت که به زودی قرار است یک بازیکن به عنوان 
اولین خرید سرخپوشان معرفی شود که تا شب گذشته خبری نشد. در این بین 
خیلی از هواداران پرسپولیس اعتقاد داشتند خرید باشگاه شان رامین رضاییان 
است، از این جهت که در کلیپ اشاره شده تعداد 27 چراغ روشن می شود. این 
شماره نیز متعلق به رامین در زمان حضورش در پرسپولیس بوده است. در این 
مورد وقتی با یکی از مسئولان باشگاه پرسپولیس صحبت کردیم به »فرهیختگان« 
گفت: »واقعیت امر این است که باشگاه تمایل داشت رامین رضاییان را جایگزین 
دانیال اســـماعیلی فر کند و حتی هواداران هم از این مســـاله اســـتقبال کردند اما 
متاسفانه این خبر با استقبال خوبی از سوی چند بازیکن همراه نشد و با شرایط 
موجود ممکن است این انتقال منتفی شود. به هر صورت رامین چه در زمان برانکو 
و چه در زمان یحیی گل محمدی، هم با مربیانش به مشکل خورد و هم نتوانست 
ارتباط خوبی با تعداد قابل توجهی از بازیکنان بگیرد. با این اوضاع سخت است 
که او دوباره بخواهد به پرسپولیس برگردد و قبل از هرچیز باید شرایط را از این نظر 

برای او مهیا سازیم که کار راحتی نیست.« 

گاریدو رفتنی شد
سرمربی پرسپولیس بعد از حضور در ایران امیدوار بود بتواند دور جدید تمرینات 
تیمـــش را در همیـــن یکـــی دو روزه و با نفرات کامل آغـــاز کند اما وقتی در جریان 
فعالیت های نقل و انتقالاتی باشگاه قرار گرفت متوجه شد فعلا با بیشتر از 10، 12 
بازیکن نمی تواند استارت بزند. در همین راستا او در نظر گرفت برای چند روزی 
راهی اسپانیا شده و بعد از بهبود شرایط به ایران برگردد. البته باشگاه پرسپولیس 
مدعی است سفر گاریدو بیشتر از دو سه روز طول نخواهد کشید. طبیعتا سرمربی 
اسپانیایی خیلی زود فهمید به فوتبالی آمده که برنامه ریزی در آن خیلی جایگاهی 
ندارد و باید یاد بگیرد که با خیلی از مسائل کنار بیاید. در اینجا این سوال مطرح 
می شود آیا اگر باشگاه پرسپولیس ماتزاری ایتالیایی را هم به خدمت گرفته بود به 

وی هم اعلام می کرد صبر کند تا تکلیف بازیکنان مشخص شود؟

ادامه تلاش ها برای جذب بازیکن
باشگاه پرسپولیس از روز گذشته وارد فاز جدیدی از نقل و انتقالات شد، از 

یدو داشتند به  این جهت که مسئولان این باشگاه با صحبت هایی که با گار
ی اطمینان دادند براسـاس کمبود ها و نیازهای تیم خرید خواهند داشـت  و
یکنانـی را جـذب خواهنـد کـرد کـه از نظـر فنـی خواسـته های او را بـرآورده  و باز
یـدو بـرای مسـئولان  یکـن از سـوی گار سـازند. درواقـع مجـوز بـرای جـذب باز
باشگاه پرسپولیس صادر شد. موردی که نشان می دهد سرمربی اسپانیایی 
کامـلا اهـل سـازش اسـت. البتـه ایـن مربـی همان طـور کـه قبـلا اشـاره داشـتیم 
چند خرید خوب خارجی نیز برای پرسپولیس در نظر داشت که فعلا جذب 
آنهـا در اولویـت ایـن باشـگاه نیسـت. بـا شـرایط موجـود، باشـگاه پرسـپولیس 
، گریگول چابرزاده،  کراتش را با نفراتی چون مهدی لیموچی، علی علیپور مذا
... ادامـه خواهـد داد تـا بلکـه بـا خودشـان یـا باشگاه شـان  محمدرضـا آزادی و
یکـن خارجـی هـم هسـتند کـه مسـئولان  بـه توافـق برسـد. در ایـن بیـن چنـد باز
کـره  ایـن باشـگاه در صـورت منتفـی شـدن گزینه هـای داخلـی بـا آنهـا وارد مذا
می شـوند. ضمـن اینکـه پرونـده بازگشـت رامیـن رضاییـان در پرسـپولیس هنوز 

بسـته نشـده است. 

بازگشت احتمالی سانتوس به پرسپولیس
یکن با نظر مســـئولان باشـــگاه  یدو غیر از اینکه در زمینه جذب باز خوان گار
موافقـــت کـــرده، در مورد انتخـــاب دیگر اعضای کادرفنی غیر از دو دســـتیار 
خودش نیز تابع تصمیمات باشگاه خواهد بود. در همین زمینه باخبر شدیم 
ی داشـــته  مدیـــران باشـــگاه در نظـــر دارند با ســـانوتس گارســـیا دوباره همکار
یلی در نیم فصل با نظر اوســـمار به کادرفنی پرســـپولیس  باشـــند. این مربی برز
اضافـــه شـــد و عملکردش نیز راضی کننـــده بود. در این میان همچنان برخی 
پیشکســـوتان پرســـپولیس ازجمله داوود فنایی در حال رایزنی برای رســـیدن 
به نیمکت پرســـپولیس هســـتند که بعید اســـت این اتفاق رخ دهد. جالب 
اینکه رابطه بیرانوند با ســـانتوس خیلی خوب اســـت و بازگشـــت این مربی به 
پرسپولیس نشان می دهد که خود بیرو هم درنهایت چاره ای جز بازگشت به 
گفته نماند خبرهایی که در مورد مخالفت  جمع سرخپوشان نخواهد داشت. نا
اعضای هیات مدیره و مدیرعامل پرسپولیس در مورد بازگشت بیرو در برخی 

رسانه ها مطرح می شود را خیلی نباید جدی گرفت. 

پرسپولیسباتوجهبهوضعیتتمدیدیهاوخریدهایشهفتهآیندهتمریناتشراآغازمیکند

موتورقرمزهادرنقلوانتقالاتروشنمیشود؟
حمیدرضا اسکندری

خبرنگار گروه ورزش

تیمهایپایهپرسپولیسبهدنبالدستمزدبیشتر

احتمالجداییچندمربیوبازیکن
یکنان و مربیان تیم های پایه پرسپولیس از وضعیت قراردادهای  باز
گــر  کی هســتند و در نظــر دارنــد ا ــا ایــن باشــگاه حســابی شــا خــود ب
ــرآورده نشــد از ایــن تیــم جــدا شــوند. روز گذشــته در  خواسته شــان ب
خبرها داشتیم یکی از اسپانسرهای باشگاه پرسپولیس در نظر دارد 
ی عهــده دار  هزینه هــای تیم هــای پایــه ایــن باشــگاه را در فصــل جــار
ینــه  شــده و نزدیــک بــه دو و نیــم میلیــارد تومــان بــرای ایــن تیم هــا هز
یکنــان و مربیــان پایــه پرســپولیس امیــدوار  کنــد. در همیــن راســتا باز
بودنــد کــه قــرارداد 40 تــا 60 میلیــون تومانــی آنهــا در ایــن فصــل افزایــش 
چشــمگیری داشــته باشــد کــه ایــن اتفــاق رخ نــداد. در واقــع محســن 
یکنــان و مربیــان  ــه باز کادمــی پرســپولیس ب خلیلــی به عنــوان مدیرآ
ــا 30 درصــد بــه  یــش فقــط 20 ت ــا نظــر درو کیــد کــرده کــه ب ــه تا تیــم پای
قراردادهــای آنهــا اضافــه خواهــد شــد و هــر فــردی هــم ناراحــت 
اســت می توانــد بــرود. ایــن موضــوع باعــث شــده تعــدادی از ایــن 
نفــرات احســاس کننــد اهمیتــی بــه کار آنهــا داده نمی شــود و تهدیــد 
ــپولیس  ــه پرس ــان پای ــان و مربی یکن ــاد باز ــد. اعتق ــی کرده ان ــه جدای ب
ایــن اســت کــه دســتمزد درنظرگرفته شــده بــرای آنهــا حتــی کفــاف 
کسی شــان در طــول یــک فصــل را نمی دهــد در حالی کــه  کرایــه تا
ی هــای تیــم  مبلــغ قــرارداد آنهــا فصــل پیــش پــاداش بــرد یکــی از باز

بزرگســالان بــوده اســت. 

استارتذوبآهنبرایحفظنفراتش

کارسختربیعیدراصفهان
کره  یکنان آزاد تیمش وارد مذا باشگاه ذوب آهن از روز گذشته با باز
یکــن ذوب آهــن  شــد تــا قــرارداد آنهــا را تمدیــد کنــد. حــدود 12 باز
قراردادشــان بــا ایــن باشــگاه بــه اتمــام رســیده و قــرارداد آنهــا نیــز هنــوز 
یه نشــده اســت. در ایــن بیــن محمد حســین اســلامی راهــی  تســو
کره با پرســپولیس  اســتقلال شــد و گریگول چابرادزه هم مشــغول مذا
و چند تیم لیگ برتری دیگر اســت. شــرایط مالی باشــگاه ذوب آهن 
یکنی از این تیم پیشنهاد بهتر به دستش  به شکلی است که هر باز
برســد آن را رد نمی کنــد. در چنیــن شــرایطی کار ربیعــی حتــی بــرای 
یکنان فصل قبلش هم سخت است. این مربی برای  کثر باز حفظ ا
یــک فصــل دیگــر تحــت قــرارداد ذوب آهــن اســت و مطمئنــا بــا روندی 

کــه تیمــش در پــی گرفتــه فصــل ســختی را پیــش رو خواهــد داشــت.

پسازیکفصلحضوردراراک

جداییدیگرگلرقرمزها
احمــد گوهــری فصــل گذشــته و بــه صــورت قرضــی از تیــم پرســپولیس 
ی کنــد. او پــس از  ــاز ــا در تیــم فوتبــال آلومینیــوم ب ک شــد ت راهــی ارا
عملکــرد قابــل قبــول در ایــن تیــم دیــروز بــا انتشــار پیامــی ضمــن 
خداحافظــی بــا هــواداران پرســپولیس خبــر از جدایــی قطعــی خــود 
از جمــع سرخپوشــان تهرانــی داد. ایــن ســنگربان جــوان بــا انتشــار 
.« او بــا انتشــار ایــن مطلــب  تصویــری نوشــت: »مرســی بــرای همــه چیــز
از جدایــی قطعــی خــود خبــر داد و شــنیده می شــود یکــی از مقاصــد 

ک اســت. احتمالــی او باشــگاه آلومینیــوم ارا
کــه علیرضــا بیرانونــد نیــز قــراردادش بــا  ایــن در شــرایطی اســت 
گوهــری  گفتــه می شــد شــاید  کــرده اســت و  پرســپولیس را فســخ 
یکــن کــه  بــه عنــوان گلــر دوم قرمزهــا بــه ایــن تیــم برگــردد امــا ایــن باز
ک ســپری کــرده بــود ترجیــح داده تــا در  فصــل نســبتا خوبــی را در ارا
ی در ترکیــب اصلــی  ی کنــد کــه شــانس بیشــتری بــرای بــاز تیمــی بــاز

داشــته باشــد.

تلاشهایتیماصفهانیبالاخرهنتیجهداد

مورایسیکفصلدیگردرسپاهان
ژوزه مورایس، سرمربی پرتغالی سپاهان که در پایان فصل قبل رسما 
درخواســت جدایــی از تیمــش را داده بــود نهایتــا تصمیــم گرفــت یــک 
فصــل دیگــر در ایــن تیــم اصفهانــی مانــده و ســال آخــر قــراردادش را 
ــا اعــلام ایــن خبــر  نیــز در ایــن تیــم ســپری کنــد. باشــگاه ســپاهان ب
نوشــت: »نظــر بــه درخواســت و علاقه منــدی هــواداران ســپاهان، بــا 
ی ژوزه مورایــس بــر اســاس قــرارداد پیشــین  پیگیــری  باشــگاه، همــکار
کــرد.  برایــن اســاس  بــا تیــم فوتبــال ســپاهان ادامــه پیــدا خواهــد 
ی نیمکــت ســپاهان بــرای ســومین فصــل و  مورایــس بــرای حضــور رو
بــا توجــه بــه قــرارداد قبلــی بــه اصفهــان بــاز خواهــد گشــت. ســرمربی 
ینــات  ی بــه اصفهــان می آیــد تــا تمر پرتغالــی ســپاهان در هفتــه جــار

طلایی پوشــان را از آخــر همیــن هفتــه بــا نظــارت خــود آغــاز کنــد.« 

اخبار کوتاه

پاسخمحافظهکارانهگاریدوبهوضعنقلوانتقالاتپرسپولیس

هرچی باشگاه بگه!
یم و من به عنوان  یکنان بسیار خوبی دار ، ســـرمربی اســـپانیایی پرســـپولیس در نخســـتین نشســـت خبری خود گفت: »باز یدو خوان کارلوس گار
یکنان کمک کنم که کیفیت آنها بالاتر برود. باید مطابق سازماندهی  سرمربی به تیم کمک می کنم تا به قهرمانی برسیم. دوست دارم به همه باز
ی پیروز شـــویم و به قهرمانی برســـیم تا با  ی به باز و عملکردمان در تمرینات، به هدف خودمان برســـیم. تمام تلاش خودمان را می کنیم که باز
یدو در مورد اقدامات باشـــگاه  قهرمانی، بین هواداران حس غرور ایجاد شـــود. تیم باید از حالت تهاجمی بهره مند بوده و جنگنده باشـــد.« گار
ی این مساله کار می کند. با مدیرعامل و معاون باشگاه  کنون نتیجه ای نداشته است، گفت: »باشگاه رو یکن که تا پرسپولیس برای جذب باز
صحبت کرده ام و می دانم آنها کارشـــان را انجام می دهند. می دانم در فوتبال باید وظایف خودمان را انجام دهیم. هفته آینده زمانی اســـت که 

یم.«  یکنان در پرسپولیس مانده اند و همین حالا تیم قدرتمندی دار ی از باز یکنان مناسب خودش را جذب کند. بسیار باشگاه می تواند باز
ی  یکنان پرســـپولیس یادآور شـــد: »از این مســـاله اطلاع دارم. پرســـپولیس تیمی قدرتمند است و مدیران باشگاه رو او درباره جدایی برخی از باز
یکنانی را که قرارداد ندارند، تمدید می کنند. به مدیریت باشگاه برای بستن تیم اطمینان کامل دارم.  یکن کار می کنند. آنها قرارداد باز جذب باز
ی  یکنانی به پرسپولیس بیایند که عطش باز ی کنند. خیلی مهم است باز یکنانی را پیدا کنیم که دوست داشته باشند در تیم باز مهم است باز
در تیم را داشـــته باشـــند و هدف آنها قهرمانی با پرســـپولیس باشـــد. اطمینان دارم تیم در هفته و روزهای آینده کامل می شـــود و کارهای لازم در 
، یادآور شد: »این  یکن اسپانیایی دارد یا خیر یدو در پاسخ به این پرسش که آیا برنامه ای برای جذب باز نقل وانتقالات انجام خواهد شد.« گار
یکنانی بیاورند و مهم  کار توسط مدیران باشگاه دنبال می شود و به آنچه این نفرات انجام می دهند، احترام می گذارم. کار آنهاست که چه باز
گر چیزی به نظرم برسد، خواهم گفت.«  یکنان باید کیفیت خوبی داشته باشند و ا یکنان( از چه ملیتی باشند. این باز نیست این نفرات )باز
ی در پاســـخ به این ســـوال که آیا با مربیان اســـپانیایی که در ایران مربیگری می کردند، برای قبول پیشـــنهاد پرســـپولیس مشـــورت کرده است یا  و
یادی از ایران  یادی در ســـال های اخیر اینجا بوده اند و اطلاعات ز ، عنوان کرد: »فقط با بدنســـاز تیم پرســـپولیس صحبت کردم. مربیان ز خیر
کو خمس هم در ایران فعالیت می کرد که نتوانستم با او  دارند. خوانما از اسپانیا در پرسپولیس حضور داشت و شخص بسیار خوبی است. پا
یکنان ندارد، اظهار داشت: »مجددا می گویم، من مربی پرسپولیس  یدو در مورد اینکه به نظر می رسد دخالتی در جذب باز صحبت کنم.« گار
هســـتم. باشـــگاه مدیرعامل و مدیر فنی دارد و آنها تصمیمات را می گیرند. یک تصمیم مهم این اســـت که مربی جدید بیاورند و پس از آن به 
یکنان قصد جدایی دارند و ممکن اســـت در این پســـت ها جای خالی داشـــته باشـــیم؛ نظر  او می گویند این تیم اصلی ماســـت؛ این گروه از باز
یکنان جدید است، همه باید سکوت را حفظ  ی در ادامه گفت: »وقتی باشگاه در حال جذب باز شما چیست؟ آن زمان نظرم را می گویم.«  و
ی را  کنند؛ از جمله خودم! باید همیشـــه در دســـترس باشـــم تا هر گاه مدیر فنی نیاز داشـــت، نظرات فنی خودم را اعلام کنم و حتما چنین کار
ی را که مدیرعامل  انجام می دهم. باید به اینکه هر کســـی چه وظیفه ای دارد، احترام بگذارم و می خواهم به کارم احترام گذاشـــته شـــود. من کار

یا مدیر فنی انجام می دهد، انجام نخواهم داد و کار خودم را می کنم.« 

چراروندنقلوانتقالاتاستقلالکندشد؟

قفل انتخابات روی صندوق هلدینگ
واگذاری دو باشگاه پرطرفدار پایتخت یکی از مهم ترین دغدغه های هواداران دو تیم در سال های 
اخیر بود و بسیاری منتظر بودند تا درنهایت مشخص شود تکلیف مالکیت سرخابی ها چه خواهد 
شد. خصوصی سازی این دو تیم آرزوی دیرینه اهالی فوتبال بود؛ چراکه پیش بینی می شد با این اتفاق 
حداقل شرایط دو باشگاه از نظر مالی و اقتصادی و همچنین ثبات مدیریتی بهتر شود. اتفاقی که 
در طول این سال ها وعده آن داده شد اما هر بار به دلایلی این موضوع نیمه کاره رها شد. درنهایت مشکلاتی که بر سر اخذ مجوز حرفه ای باشگاه ها 
و حضور آنها در رقابت های آسیایی ایجاد شد باعث شد تا تلاش ها برای واگذاری این دو باشگاه افزایش یافته و درنهایت این اتفاق در اوایل سال 
جاری رخ داد. در همان زمان که شایعاتی درباره خریداران احتمالی دو باشگاه مطرح بود صحبت از این بود که هر کدام از آنها به یک بانک یا یکی 
از زیرمجموعه های وزارت کار واگذار شـــوند. حتی زمانی که صحبت از هلدینگ خلیج فارس به عنوان یکی از خریداران مطرح شـــد طرفداران دو 
تیم علاقه و اصرار زیادی داشتند تا این مجموعه نفتی که سرمایه و بودجه زیادی در اختیار دارد به عنوان مالک تیم شان انتخاب شود تا به زعم آنها 
تیمی رویایی و پرستاره برای تیم شان ببندد. درنهایت قرعه به نام استقلال افتاد که این باشگاه پرطرفدار به این هلدینگ و پنج شرکت زیرمجموعه 
آن واگذار شود. هواداران استقلال که پس از سه سال غیبت در رقابت های آسیایی مجوز حضور در لیگ نخبگان را به دست آورده بودند امیدوار 
شدند با کمک این مجموعه نفتی بتوانند تیمی بسازند که بتواند برابر رقبای قدرتمند خود عرض اندام کرده و حرفی برای گفتن داشته باشد. با توجه 
به عملکرد تیم های عربستانی، اماراتی و قطری در بازار نقل و انتقالات و خریدهای گرانقیمتی که این باشگاه ها داشتند این انتظار اصلا غیرمنطقی 
نبود که تیم هر چه زودتر برای حضور در فصل جدید استارت زده و تکلیف خریدها و تمدیدی ها مشخص شود.  در اواخر فصل قبل بارها به این 
نکته اشاره شد که قرارداد حدود 12 بازیکن آبی ها در انتهای فصل به پایان می رسد و باشگاه باید هرچه زودتر فکری برای ادامه همکاری با نفراتی 
یاد و سرعت کم انجام شد و درحالی که قرار است امروز تمرینات تیم برای فصل  که مدنظرش است داشته باشد. با این حال این اتفاق با تاخیر ز
جدید رقابت های لیگ برتر آغاز شود هنوز مشخص نیست جواد نکونام چند بازیکن را در نخستین تمرین در اختیار خواهد داشت و باید با تیمی 
ناقص و تعداد نفرات کم کارش را استارت بزند.  از سوی دیگر هلدینگ خلیج فارس نه تنها بودجه لازم برای خریدهای جدید را در اختیار باشگاه 
قرار نداده بلکه هنوز تکلیف تسویه حساب با بازیکنانی که در دو فصل اخیر از باشگاه طلبکار بوده اند مشخص نیست. این در حالیست که بانک 
شهر به عنوان مالک جدید پرسپولیس تمامی طلب بازیکنان این باشگاه را تسویه کرد تا یکی از وظایف اولیه خود را انجام داده باشد. به نظر می رسد 
برگزاری انتخابات ریاســـت جمهوری و انتخاب دولت جدید کار را برای هلدینگ خلیج فارس پیچیده کرده و آنها ظاهرا منتظر انتخاب کابینه 
جدید هستند تا مشخص شود چه سرنوشتی در انتظارشان خواهد بود. در نتیجه فعلا همه چیز بین هلدینگ و باشگاه قفل شده تا اگر قرار است 
تیم مدیریتی جدید وارد هلدینگ خلیج فارس شود کارهای تخصیص بودجه و اعتبارات توسط آنها انجام شود. اما مشکل بزرگ در این میان این 

است که استقلال باید هرچه زودتر برای فصل جدید استارت بزند و نمی تواند چندین هفته را با این وضعیت از دست بدهد. 

استارتبازیکنانپرسپولیسبامربیانخصوصی

سرخپوشان آماده به تمرینات می آیند
باشـــگاه پرســـپولیس از شـــروع دور جدید تمرینات این تیم از روز شـــنبه آینده خبر داد. البته این احتمال را هم داده که به خاطر در پیش بودن 
یدو و تیمش باشـــیم. با این تفاصیل احتمالا پرسپولیس کمتر از یک ماه  تاســـوعا و عاشـــورای حســـینی در اواخر هفته آینده شـــاهد استارت گار
پنجم مرداد شـــاهد آغاز لیگ باشـــیم( دور جدید تمریناتش را آغاز خواهد کرد. قدر  گر بیســـت و مانده به شـــروع فصل جدید رقابت های لیگ )ا
کید داشت که باید زمان  یدو در نشست خبری روز گذشته خود نیز به این مساله تا ی کم خواهد بود و گار مسلم این مدت زمان برای آماده ساز
یکنان پرسپولیس منتظر باشگاه نمانده و تمرینات  مناسب برای ساختن تیمی قدرتمند و آماده داشته باشند. اما باخبر شدیم تعدادی از باز
اختصاصی خود را زیر نظر مربی شخصی شان آغاز کرده اند. در واقع این نفرات دنبال این هستند که حداقل در شرایط خوب بدنی در تمرینات 

یاد آنها را از فرم خوب شان خارج کند.  تیم شان شرکت کنند و اجازه ندهند تعطیلات ز
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